
PROTOKÓŁ Nr LXII/2023

z sesji Rady Miasta Szczecinek w dniu 31 maja 2023 r.

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https//www hdsystem pl/fms/video/index php?streamName=szczecinekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek 21 radnych 

Obecnych 19 radnych, według załączonej listy obecności 

Nieobecni radni Joanna Pawłowicz, Grażyna Kuszmar

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 8:00.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum,

- otworzyła LXII sesję RM, przedstawiając porządek obrad

1 Otwarcie sesji

2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 04 2023 r

3 Raport o stanie Miasta Szczecinek za 2022 rok

4 Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania

5 Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2022 rok

6 Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2022 rok

7 Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok

8 Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2035

9 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn „Dofinansowanie zakupu mammografu dla szpitala w Szczecmku"

10 Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek

11 Uchwała w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek prawa własności nieruchomości

12 Uchwała w sprawie ustalenia zasad i trybu sprzedaży lokali mieszkalnych oddanych w najem stanowiących 

własność Miasta Szczecinek oraz udzielania bonifikat

13 Uchwała w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta 

Szczecinek

14 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Cieślaka" w Szczecmku

15 Informacja Przewodniczącej Rady Miasta

16 Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji me objętej tematyką sesji

17 Informacja z działalności Burmistrza Miasta
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18. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

19. Wnioski i oświadczenia radnych.

20. Zakończenie sesji.

Ad.2.

Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27.04.2023 r.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 27.04.2023 r.

Ad.3.

Raport o stanie Miasta Szczecinek za 2022 rok.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- oddała głos Burmistrzowi, który przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą Raportu o stanie Miasta 

Szczecinek za 2022 rok.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poinformował, że już piąty raz przedstawia Raport o stanie Miasta Szczecinek,

- przedstawił i omówił prezentację multimedialną obrazującą na poszczególnych slajdach aspekty 

przedstawione w pisemnej wersji raportu o stanie Miasta; w tym między innymi dane dotyczące: demografii 

miasta; kwestii finansowych oraz budżetowych Miasta Szczecinek; budżetu obywatelskiego; strategii rozwoju 

miasta na lata 2018-2026; zagospodarowania przestrzennego miasta; zasobu mieszkaniowego; remontów 

i programów poprawiających jakość gospodarki mieszkaniowej; rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych; stanu środowiska naturalnego, w tym: zadania realizowane w ramach 

Programu Ochrony Powietrza dla Strefy zachodniopomorskiej, stan wód powierzchniowych, obszarów 

zielonych i leśnych; strategii rozwiązywania problemów społecznych; programów polityki zdrowotnej; kwestii 

opieki nad bezdomnymi zwierzętami; współpracy z innymi społecznościami samorządowymi; zagadnień 

z zakresu oświaty i edukacji oraz polityki społecznej w 2022 roku; działalności Miejskiego Centrum Wsparcia, 

Samorządowej Agencji Promocji i Kultury oraz Muzeum Regionalnego; działalności z zakresu sportu 

i rekreacji (OSiR) oraz bezpieczeństwa publicznego (Straż Miejska); przewozów pasażerskich w ramach 

działalności Komunikacji Miejskiej; usług komunalnych: utrzymanie dróg, gospodarka odpadami, oświetlenie 

miasta oraz kwestii rozwoju miasta Szczecinek i zrealizowanych w 2022 roku inwestycji.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała Burmistrzowi za przedstawienie prezentacji,
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- poinformowała, ze w debacie nad Raportem biorą udział wszyscy radni oraz jeden mieszkaniec, który zgłosił 

swój udział,

- odczytała przepisy prawa określone w Statucie Miasta Szczecinek, dotyczące debaty nad Raportem,

- otworzyła dyskusję

- odniósł się do istotnych wydarzeń związanych z wojną na Ukrainie, przyjęcie dużej ilości uciekinierów 

sprawiło, ze Miasto miało określone problemy, ale władze miasta, instytucje i mieszkańcy miasta zdały ten 

egzamin, Szczecinek okazał swoją wielkość,

- podziękował instytucji MOPS, która w największym stopniu została obarczona zadaniami pomocy dla ludności 

ukraińskiej, na barkach tej instytucji spoczęły dodatkowe, skomplikowane zadania,

- odniósł się do Raportu o stanie miasta Burmistrz twierdzi, ze rząd „skubie” samorządy, przykładem są środki 

otrzymywane na oświatę, przedstawił kwoty otrzymanych środków oraz subwencji przeznaczonej na oświatę 

oraz wkład Miasta dla oświaty,

- podkreślił, ze władze centralne wspomagają wszystkie samorządy dużymi dotacjami, na przykład dworzec 

szczecinecki, Miasto otrzymało środki z funduszu rządowego „Polski Ład” na rewitalizację budynku 

zabytkowego dworca, takich programów jest znacznie więcej, Burmistrz o nich me wspomniał,

- wymienił kwoty dotacji przeznaczone na poszczególne inwestycje przebudowa szkolnych boisk sportowych, 

inwestycja drogowa - łącząca Bugno z drogą krajową „11” - dofinansowane z rządowego funduszu rozwoju 

dróg, budowa drogi przy ul Wypoczynkowej, poprawa dostępności komunikacji w mieście,

- chce, aby wyraźnie wybrzmiało, ze rząd me tylko „skubie" ale również coś samorządom daje,

- wracając do dworca, słyszał, ze został rozstrzygnięty przetarg na przebudowę dworca, uważa, ze me jest to 

szczęśliwa decyzja - przyjęcie dworca i rozbudowy na garnuszek miasta, me ma jasno sprecyzowanej funkcji 

tego budynku, a funkcja kulturalna to trochę za mało, a była wcześniej przedstawiona propozycja 

wyremontowania dworca ze środków centralnych,

- na jednej z ostatnich sesji była mowa o sprawie plaży wojskowej, do której się odniósł radny Andrzej 

Grobelny, plaża me otrzymała pozwolenia na funkcjonowanie, dwie pozostałe plaże to za mało,

- plaża wojskowa jest jedną z najpiękniejszych w mieście, położonych blisko dużego placu zabaw, ubolewa, 

ze me otrzymała ona pozwolenia na funkcjonowanie,

- park miejski należy do najpiękniejszych miejsc w mieście i za to podziękował władzom miasta, park jest 

najlepiej zagospodarowany i czysty,

- me do końca wiadomo jaki jest stan wód w sąsiadującym jeziorze, 30 lat temu zamontowano aeratory, jednak 

me dokonano analizy do jakiego stopnia przydatne są i jak funkcjonują te urządzenia, czy stan wód się 

polepszył, czy pogorszył,

- w skrócie to były wszystkie najważniejsze uwagi, które chciał przedyskutować

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała radnemu i poprosiła, aby trzymać się tematu Raportu, me przytaczać spraw mocno odległych 

w czasie,
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oddała głos Burmistrzowi Miasta.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- odnosząc się do subwencji oświatowej, wyjaśnił, że może dokładnie to przedstawić Skarbnik, dotyczy 

to subwencji dla szkół, przedszkoli i żłobków; szczegółowe dane posiada KCUW, który obsługuje księgowo 

te jednostki,

- co do uszczuplenia budżetu, nie mówił o uszczupleniu dochodu z RIT, przychodów i wpływów,

- wracając do Bugna i ul. Wypoczynkowej, być może radnemu to „uciekło”, ale była mowa o tych inwestycjach,

- co do dworca, raport dotyczy 2022 roku, więc nie mówił o planach na ten rok,

- zarówno dworzec jak i boiska, są zadaniami na 2023 rok i nie powinny się znaleźć w tym opracowaniu, a jeżeli 

będą zrealizowane, znajdą się w raporcie za 2023 rok,

- to samo się tyczy plaży w 2023 roku; na plaży wojskowej były przekroczenia różnego rodzaju bakterii, więc 

Dyrektor Sanepidu wnioskował, aby plaży nie zgłaszać jako kąpieliska,

- dodał, że żadne miasto wielkości Szczecinka nie zgłasza tylu plaż co my; w tym temacie nie ma sobie nic do 

zarzucenia,

- co do dworca, patrząc na opieszałość działania PKP, życzy sobie, by mógł dożyć tego remontu,

- w kwestii jeziora Trzesiecko, jest to jezioro o trzeciej klasie czystości, zgodnie z badaniami jest kwalifikowane, 
aeratory zdają egzamin, bo przyczyniło się do polepszenia jakości wód, jakość wody jest mierzalna, więc te 

zabiegi przynoszą skutek,

- w jeziornej wodzie jest duża ilość liści, w poprzedni weekend pracownicy ratusza sprzątali brzegi jeziora 

wyciągając duże ilości śmieci,

- w strefie nadbrzeżnej jest dużo zielonego balastu, po powiewie pyłków z drzew liściastych; jezioro jest 

umiejscowione w parku i takie jest następstwo opadania liści, nie oznacza to, że woda jest brudna,

- ostatnie pylenie sosny też pozostawiło swój ślad na parapetach i samochodach,

- jezioro jest śródmiejskie, położone w zabytkowym parku, bardzo staramy się, aby wszystko jak najlepiej 

funkcjonowało, ale mimo największych starań, pewnych rzeczy nie przezwyciężymy.

Jerzy Dudź radny:

- informacje o dofinansowaniu dla oświaty uzyskał z raportu, więc przytoczył te dane; jest to zgodne z logiką 

i prawdą,

- co do budowy dróg, tę listę można znacznie wydłużyć; Burmistrz nie wspomniał, że część z tych inwestycji 

została pokryta ze środków centralnych.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- ma przed sobą slajd, który był wyświetlony, zawierający informacje o wartościach inwestycji i wysokościach 

dofinansowania, dane były wyświetlone na slajdach; wszystkie dane radni mogli odczytać z Raportu, 

prezentacja zawiera podsumowanie Raportu.
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Jerzy Dudź radny:

- fakt, ze jest dofinansowanie w określonej ilości, to me znaczy, ze wszyscy wiedzą kto dofinansował,

- uważa, ze obdarowany powinien mówić od kogo dostał pieniądze

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- zaczynając rozmowę o Raporcie, starał się podsumować, ze wszystkie szczegółowe informacje 

i doprecyzowania mają radni w książkowym opracowaniu, więc zęby być bardziej precyzyjnym odczytał zapisy 

ze strony 134 Raportu, dotyczące dofinansowania inwestycji z rządowych środków,

- wyjaśnił, ze prezentacja polega na skrótowym przedstawieniu Raportu, radni mieli te materiały udostępnione, 

Raport zawiera bardzo precyzyjnie określone dane, me sposób wszystkiego przedstawić w prezentacji,

- każdy Wydział, który przygotował resume działalności do Raportu, wpisywał skąd ma środki, me mamy się 

czego wstydzić,

- me ma sobie mc do zarzucenia, wszystko zostało Państwu radnym w Raporcie przedstawione, jeżeli środki 
dostaliśmy z rządu lub z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, tez to zostało podkreślone 

i zaznaczone,

- przykro mu, ze radny odebrał przedstawione w prezentacji dane jako tendencyjne, me było to intencją 

Burmistrza

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska:

- Raport to bardzo obszerny materiał, który analizuje wszystko co się stało w 2022 roku,

- każdy ma mną perspektywę postrzegania tego, co się dzieje w naszym mieście,

- nasuwa mu się sentencja bajkopisarza Stanisława Jachowicza „Cudze chwalicie, swego me znacie, sami me 

wiecie, co posiadacie", tak to wygląda, ze widzimy, ze trawa u sąsiada jest bardziej zielona mz u nas,

- ludzie, którzy przyjeżdżają do nas mówią, ze to fantastyczne miasto, fantastycznie rozwijające się, z jeziorem 

położonym w centralnym punkcie miasta,

- z dużym sentymentem wspomina lata młodości, kiedy po jeziorze pływały zagłówki i motorówki, kiedy jezioro 

tętniło życiem, większość miło wspomina ten czas,

- jest przekonany, ze to co się dzieje obecnie w Szczecmku i to co w założeniach pozostaje przed nami, wpisuje 

się w powrót do przeszłości, czym Szczecinek chwalił się na terenie całego województwa i całego kraju,

- dodał, ze w gronie lekarzy, z którym się spotyka, Szczecinek jest chwalony jako fantastyczne miasto,

- pomimo różnych perspektyw, popatrzmy na Szczecinek, jako na naszą małą ojczyznę, którą chcemy rozwijać, 

dziękując tym, którzy nam pomagają, pieniądze są potrzebne do rozwoju miasta,

- należy zwrócić uwagę, jak w sferze kulturalnej rozwija się Szczecinek, pojawiają się spektakle, koncerty, 

po raz drugi Koncert Zdobywców Fryderyków, niejeden zazdrości naszemu miastu,

- pamiętajmy, zęby to, co robimy, było dla dobra naszego miasta,

- radni, na końcowym etapie działalności, powinni pomyśleć, co można jeszcze dobrego i fajnego zrobić, 

co jeszcze ulepszyć, aby nasi mieszkańcy i goście jeszcze bardziej się zachwycali Szczecmkiem,

- oddał szacunek Burmistrzowi za rozwój miasta, wie, ze jest trudno i można było jeszcze coś poprawić, ale jest 

to jego subiektywne podejście do tematu,
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- podziękował Burmistrzowi za budżet obywatelski, podziękował mieszkańcom i projektodawcom za wykazane 

działania, bo radni nie myślą o drobiazgach, tylko globalnie, a ludzie myślą lokalnie; uważa że działania 

w ramach budżetu obywatelskiego to dobra lokalna inicjatywa,

- trzyma kciuki za to, żeby rozwój miasta był coraz lepszy,

- dziękuje wszystkim, którzy się przyłożyli do tego, żeby Szczecinek był taki fajny.

Dariusz Krupski mieszkaniec Szczecinka:

- w związku z debatą nad Raportem o stanie Miasta Szczecinek za 2022 rok, chce zgłosić kilka pytań 

i wątpliwości dotyczących Raportu; Raport obejmuje działalność Burmistrza w roku poprzednim,

- w zamieszczonym na stronie internetowej Raporcie informowano o akcji „Sprzątanie świata”, której 

organizatorem był Urząd Miasta, w akcji wzięło udział 14 placówek, w tym przedszkole „Krasnoludek”; 

Burmistrz jednocześnie kwestionuje działalność przedszkola i chwali je w Raporcie,

- w informacji finansowej za ubiegły rok zabrakło wyjaśnienia Burmistrza odnośnie zarzutów Regionalnej Izby 

Obrachunkowej zawartych w wystąpieniu pokontrolnym z ubiegłego roku; RIO zarzuciła Burmistrzowi 

naruszenie zasad określonych w ustawie o finansowaniu oświaty, dotyczących zaniżania kwot dla przedszkoli 

niepublicznych; Burmistrz nie ustosunkował się formalnie do tych zarzutów,

rodzą się pytania: czy w 2022 roku Burmistrz przekazał przedszkolom kwoty zaniżone? jeśli tak, to o ile one 

były zaniżone? dlaczego i na jakiej podstawie prawnej? co się stało z pieniędzmi nieprzekazanymi 

przedszkolom,

- z innego dokumentu wynika, że Miasto otrzymało subwencję oświatową, którą Burmistrz przekazał w części 

przedszkolom; mieszkańcy chcą wiedzieć z czego wynika różnica w otrzymanej i przekazanej dotacji i na co 

zostały przeznaczone niewypłacone środki,

- w informacji finansowej w Raporcie brak jest informacji o zobowiązaniach Miasta; ma znaczenie, czy 

zobowiązanie jest zaciągane zasadnie, czy bezzasadnie; brakuje informacji o zobowiązaniu wobec Pani 

Doroty Ludewicz, która otrzymuje ogromne pieniądze.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła rozmówcę, aby odnosił się tylko do roku 2022.

Dariusz Krupski mieszkaniec Szczecinka:

- odnosi się do zobowiązania z 2022 roku, o którym brak informacji w Raporcie; mieszkańcy mają prawo 

wiedzieć skąd to wynika; Burmistrz na sesji zapewniał, że jest wyrok sądowy, więc nie będzie z nim 

polemizował, jednak sąd oddalił wniosek o nadanie klauzuli wykonalności dotyczącej ugody z Panią Ludewicz, 

m.in. z powodu braku wymagalności roszczenia,

- innym postanowieniem sąd umorzył postępowanie o nadanie klauzuli wykonalności i żadnego wyroku 

o wypłatę dla Pani Ludewicz nie było; wniosek jest sprzeczny z prawem; dlaczego mieszkańcy mają płacić tej 

osobie ze wspólnego budżetu, Raport za ubiegły rok tego nie wyjaśnia; dlaczego nie kwestionował tego 

adwokat Czesław Podkowiak świadczący obsługę prawną Miasta Szczecinek? na jakiej podstawie adwokat 

nie mający wiedzy merytorycznej o sprawie, zaopiniował pozytywnie projekt uchwały zawierający kwotę 

odszkodowania dla Pani Ludewicz.
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ponownie zwróciła rozmówcy uwagę, aby odnosił się tylko do Raportu z 2022 roku,

- poprosiła, aby me atakował urzędników i osoby, które w Mieście pracują, jeśli jeszcze raz to zrobi, odbierze 

mu głos,

- przypomniała, ze Statut Miasta przewiduje wystąpienie mieszkańca, a me dyskusję bądź debatę 

nad wystąpieniem mieszkańca

Dariusz Krupski mieszkaniec Szczecinka:

- chce się wypowiedzieć i poprosił o meprzerywanie jego wypowiedzi,

- w Raporcie zabrakło informacji, ze Szczecinek to me tylko Burmistrz, ale tez wszyscy mieszkańcy tworzący 

wspólnotę samorządową, ustawa o samorządzie gminnym zawiera informacje o jawnym działaniu Burmistrza, 

więc Burmistrz ma obowiązek wyjaśnić mieszkańcom, za co konkretnie płaci Pani Ludewicz, tego mieszkańcy 

oczekują,

- kolejna kwestia dotyczy zarzutu RIO, ze stanowisko Sekretarza Miasta obsadzono w drodze awansu 

wewnętrznego, zamiast w drodze procedury naboru, RIO zaleciło obsadzenie tego stanowiska zgodnie 

z obowiązującymi przepisami, odczytał przepisy dotyczące procedury naboru

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- kolejny raz zwróciła mieszkańcowi uwagę, ze debata dotyczy Raportu o stanie Miasta, a me zaleceń RIO,

- debata me dotyczy również decyzji, które zostały podjęte w 2018 roku

- rozmówca me będzie mc wyjaśniać, a jeśli będzie nadal tak robił, zostanie mu odebrany głos

Dariusz Krupski mieszkaniec Szczecinka:

- w Raporcie o stanie miasta zabrakło informacji o zaleceniu RIO, którego Burmistrz me wykonał, skoro Pani 

Joanna Gawrych została powołana na stanowisko Sekretarza Miasta niezgodnie z przepisami prawa 

i Burmistrz mc z tym me robi, to czy czynności służbowe wykonywane przez Sekretarza Miasta są zgodne 

z prawem i zachowują moc prawną, odpowiedź powinna się znaleźć w Raporcie za ubiegły rok

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła o ciszę na sali i upomniała radnego Andrzeja Grobelnego, ze me ma w tej chwili prawa głosu, 

me zgłosił się do wypowiedzi, marnuje w ten sposób czas mieszkańca,

- przytoczyła radnemu przepisy zawarte w Statucie Miasta dotyczące uprawnień Przewodniczącego Rady 

Miasta

Dariusz Krupski mieszkaniec Szczecinka:

- mieszkańcy mają prawo wiedzieć, czy me doszło do naruszenia przepisów RODO poprzez udzielenie Pani 

Joannie Gawrych dostępu do ewidencji PESEL i danych osobowych mieszkańców,

str. 7



- w ubiegłym roku chciał uzyskać informacje zgłoszone na dzisiejszej sesji; niestety nie ustalono, o co mu 

chodzi i zastosowano wobec niego działania odwetowe, pomówienie i przykłady nierównego traktowania, 

dlatego zgłosił pytania i wątpliwości na dzisiejszej sesji.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zwróciła mieszkańcowi uwagę, że niewiele z jego przedstawienia dotyczyło Raportu o stanie Miasta; nie po to 

dzisiaj wystąpił, a wielu mieszkańców podpisało się pod wnioskiem o jego wystąpienie,

- wiele spraw dziś poruszonych jest na drodze postępowania sądowego,

- uważa, że jest to nie w porządku ze strony mieszkańca.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że przedszkole funkcjonowało zgodnie z zasadami do 31 sierpnia, dlaczego miałby nie napisać tego 

w raporcie, skoro było pełnoprawnym dzierżawcą budynku przy ul. Przemysłowej,

- są to zaczepki, które przypominają podstawówkę,

- przedszkole brało udział w tym przedsięwzięciu i nie ma w tym nic nadzwyczajnego,

- w kwestii tego, co RIO zawarła w swoich protokołach kontrolnych, nie oznacza to, że będzie się stosował 

do, według niego, niezgodnych z sytuacją prawną zasad,

- RIO w kilku kwestiach błędnie interpretowała zasady trwałego zarządu i innych wprowadzonych przez niego 

zarządzeń; nie podpisał takiego protokołu, ponieważ się z tym nie zgadza; kontrolujący sprawdził pewne 

przestrzenie, to się nie potwierdziło w konsultacjach z obsługą prawną; ma swoją obsługę prawną 

i wykwalifikowanych szefów poszczególnych działów, posiadających wykształcenie kierunkowe w swoich 

zakresach, polega na ich opinii, zachowując własny rozum; kontrolujący wytyka pewne sprawy, z którymi się 

burmistrz nie zgadza, więc są w sporze,

- dla przykładu podał Miejskie Centrum Wsparcia, gdzie nadzór kwestionował funkcjonowanie tej jednostki, 

mieliśmy inne zdanie i okazało się że mieliśmy rację, MCW nadal funkcjonuje,

- w kwestii pieniędzy z dotacji - trafiły one do szkół; kilkakrotnie mówił, że pieniądze na przedszkola pochodzą 

z pieniędzy z budżetu miasta, z całej części dochodowej; mamy też subwencję oświatową, która jest 

dedykowana i przekazywana szkołom podstawowym, dla których jesteśmy organem prowadzącym;

- prosi mieszkańca, aby nie kłamał, że pieniądze z dotacji są w części „zachachmęcane”; podał kwoty 

i rozliczenia dotacji dotyczące utrzymania przedszkoli wraz z wynagrodzeniami i działalnością KCUW; 

pieniądze są przydzielane na podstawie wyliczeń dokonywanych przez KCUW i deklaracji składanych przez 

przedszkola, na podstawie prognoz i wyliczeń dotyczących ilości dzieci, które będą uczęszczały do 

przedszkola; jesienią dokonuje się korekty w tym zakresie, którą wylicza KCUW;

- podkreślił, że Raport o stanie Miasta nie zawiera danych dotyczących dawnych sporów, sprzed kilku lat, 

ale jest to nadużywane przez Pana Krupskiego, który dzisiaj znalazł się nieprzypadkowo na tej sali,

- dodał, że mało kto wie, że Pan Krupski ingerował i przekraczał własne uprawnienia zmieniając uchwały, które 

Wydział Nieruchomości przygotował dla radnych do uchwalenia; ta osoba dzisiaj, która ingeruje w dokumenty, 

śmie pouczać Burmistrza i jego pracowników, że coś nie tak robią? jaka jest kompetencja pracownika Biura
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Rady, który wchodzi w dokument i go edytuje, wpisując w mego dane, które mają na celu to, zęby uchwała 

była awykonalna? do takiego czegoś doszło,

- w kwestii zobowiązań dla Pani Ludewicz, która wygrała postępowanie przetargowe - Państwo, którym się 

skończyła umowa zajmują bezumownie lokal, o tym przedwczoraj orzekł sąd i za to są wypłacane 

zobowiązania, Państwo, którym się skończyła umowa dzierżawy bezprawnie go zajmują, Miasto rozpisało 

postępowanie konkursowe, wiedząc, ze kończy się umowa, i ten podmiot wygrał,

- sprawa odszkodowania trafiła do sądu, bo ci ludzie me mogą prowadzić działalności gospodarczej zgodnie 

z założeniami, więc utracili przychody, które zostały wyliczone i zweryfikowane, kwestia dotyczy tego, kto 

teraz pokryje te koszty, bo Miasto obecnie wykłada te pieniądze, ale me zamierzamy być docelowym 

poszkodowanym w tej sprawie, Państwo, którzy dziś bezumownie zajmują ten lokal - om będą zwracali te 

pieniądze, na tym polega ta ugoda,

- uważa, ze każdy podmiot, który jest poszkodowany ma prawo dochodzić praw, Miasto będzie miało 

oczywiście regres w stosunku tych, którzy prowadzą tam swoją działalność,

- w kwestii prawnego powołania Pani Sekretarz Miasta - było to w 2018 roku, przepisy zostały jednoznacznie 

zinterpretowane, ze jest dopuszczalna formuła awansu wewnętrznego, kontrolująca z RIO poddała 

w wątpliwość taką formułę, wówczas pytał, jakie burmistrz powinien zastosować kroki, kontrolująca 

jednoznacznie potwierdziła, ze jeśli burmistrz będzie powtarzał nabór na stanowisko Sekretarza, 

to kontrolująca w zaleceniach wskazuje takie, a me inne rozwiązanie, a póki co Pani Sekretarz ma wykonywać 

swoje obowiązki wnikające z zakresu, i taka była interpretacja Regionalnej Izby Obrachunkowej, Burmistrz me 

ma sobie mc do zarzucenia, decyzję o takim rozwiązaniu podjął jego poprzednik, więc dlaczego miałby 

podawać takie informacje w Raporcie, to me ma mc do rzeczy,

- o tym, co zawiera Raport, decyduje autor, czyli Burmistrz, czy Raport zawiera wszystkie informacje, jest to 

sprawa oceny, radni mają prawo ocenić, czy są zadowoleni z takiego przekazu, czy me, czeka na uwagi, 

czy one będą słuszne, to jest inna sprawa, bo me ma jasno sprecyzowanego sposobu konstruowania Raportu, 

Burmistrz decyduje, co zawiera ten dokument, mieszkańcy mogą spać spokojnie, Pani Gawrych me wynosi 

danych dotyczących PESEL,

- uważa, ze aby uchodzić za trybunę ludu, najpierw trzeba być w porządku w stosunku do kolegów i koleżanek 

z pracy, me przekraczać własnych uprawnień, me „gmerać” w dokumentach, w które się me powinno 

wchodzić, dlatego tym się me chwalił i tego tez w Raporcie me napisał

Salę obrad opuścili radni Wiesław Suchowiejko, Janusz Rautszko

Stan obecnych radnych 17 osób

Marcin Kaszewski Przewodniczący Klubu Radnych Platforma.Nowoczesna:

- w dwóch zdaniach podsumowujących debatę o Stanie Miasta - zarówno Przewodnicząca, Burmistrz i Pan 

Krupski wspomnieli, jakie powinno być minimum zawarte w Raporcie, to minimum jest wykazane, ale tez dużo 

więcej rzeczy w tym Raporcie się pojawiło,

- me miał żadnych zastrzeżeń i pytań dotyczących Raportu, ma uwagę do mieszkańców, którzy chcieliby 

w przyszłości zabierać głos w sprawie Raportu, bo intencją ustawodawcy i radnych było to, aby był dialog 

z mieszkańcami nad kierunkiem rozwoju gminy, mieszkaniec ma dać wskazówki, w którą stronę miasto ma się
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rozwijać, me wyobraża sobie sytuacji, ze zdaniem mieszkańca w Raporcie me znalazły się pewne dane 

o zobowiązaniach, czy zatrudnieniu pewnych pracowników, o poiitykowamu me wspomni,

- poprosił, aby trzymać się tematu, jakim jest Raport o Stanie Miasta za 2022 rok i ma wskazówkę dla 

mieszkańców, aby w przyszłym roku była to pomoc w kierunku rozwoju miasta dla Burmistrza i dla radnych

Andrzej Grobelny radny:
- przezył powrót do przeszłości, Ram Przewodnicząca przerywa, utrudnia wypowiedź, przypomina mu się 

sytuacja sprzed paru lat, w poprzedniej kadencji tak to wyglądało non-stop,

- jest to pierwszy raz, kiedy obywatel przyszedł tutaj z jakimiś swoimi problemami, demokracja polega na tym, 

aby jak najczęściej, w największym stopniu dopuszczać obywatela do debaty, me jesteśmy me wiadomo jak 

mądrzy i warto posiłkować się tym, co ludzie sądzą,

- reakcja Przewodniczącej jest sygnałem dla mieszkańców, uważa, ze Przewodnicząca stosuje od wielu lat 

taktykę Kalego,

- powinniśmy zapraszać mieszkańców jak najczęściej, jeżeli to będzie pomocne w rządzeniu, była mowa 

o budżecie obywatelskim, Burmistrz tez to podkreślał, ze budżet obywatelski jest ważny, poleca wszystkim 

obejrzeć program telewizyjny „Inteligentny pies”, me jest to kryptoreklama, „maczał” w tym palce

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- z uwagą wysłuchała słów radnego, który ustanawia się na stanowisku trybuna i cenzora, który ją poucza, 

przytoczyła przepisy Statutu Miasta (paragraf 40), dotyczące kompetencji Przewodniczącej Rady Miasta, 

z których musi skorzystać,

- przypomniała, ze radny Andrzej Grobelny został skazany wyrokiem sądowym za pomawianie Burmistrza 

Jerzego Hardie-Douglasa, me przypomina sobie, aby padły słowa przeprosin na tej sali, za słowa, za które 

radny został skazany,

- poprosiła radnego, aby najpierw pilnował siebie, a potem zwracał uwagę innym, przypomniała, ze me mamy 

komisji etycznej i radny me jest Przewodniczącym RM, może wystartować i wtedy będzie zwracał uwagę 

innym, ustawiał porządek sesji i go pilnował

Andrzej Grobelny radny:

- uważa, ze Przewodnicząca me zrozumiała i me rozumie od wielu lat jego wypowiedzi, me wie co należy zrobić 

w przypadku, jeżeli Przewodniczący utrudnia prowadzenie sesji i powoduje, ze sesja jest merytorycznie słaba,

- na nieprawidłowości reaguje zawsze, uważa, ze dla wielu osób ma znaczenie, ze Przewodnicząca się 

zachowuje meelegancko

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, ze to była wypowiedź radnego na temat Raportu o Stanie Miasta Szczecinek za 2022 rok,

- zapytała, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawie Raportu'?
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Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Kiubu Porozumienie Samorządowe:

- odniosła się do wszystkich osób przygotowujących Raport, stricte merytorycznie jest to dobrze przygotowany, 

bardzo obszerny dokument, przekazała podziękowania pracownikom przygotowującym Raport,

- zaniepokoiła ją wypowiedź Pana Krupskiego, który personalnie odniósł się do Pani Joanny Gawrych,

~ zapytała Pana mecenasa, jakie stanowisko wcześniej zajmowała Pani Gawrych? czy było to stanowisko 

urzędnicze, czy był to awans ze stanowiska pracowniczego? jak mówią przepisy prawa?

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła, aby tego typu pytania zachować na odpowiedni punkt sesji,

- prosi o dyskusję o Raporcie o stanie Miasta, prosi o pilnowanie porządku sesji

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- uważa, ze wszystkie dzisiejsze głosy zostały wysłuchane,

- uważa, ze czas zakończyć dyskusję i przejść do następnego punktu i prosi o to Przewodniczącą

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- wyjaśniła, ze me ma w trybie debaty nad Raportem o Stanie Miasta zakończenia dyskusji,

- kontynuuje dyskusję nad Raportem

Andrzej Grobelny radny:

- o tym chciał powiedzieć, radni powinni dyskutować, az temat zostanie wyczerpany, są to sprawy dotyczące 

naszego Miasta

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła o merytoryczną dyskusję, a me wybiegi osobiste, czy personalne, bardzo jej się to me podoba, 

dlatego prosi o przejście do kolejnego punktu sesji

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Kiubu Porozumienie Samorządowe:

- poprosiła o 10 minut przerwy

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- jeśli radni chcą przerwy, to po zakończeniu tego punktu

Marcin Kaszewski Przewodniczący Klubu Radnych Platforma.Nowoczesna:

- w kwestii przerwy, wnosi, by była ona po absolutorium, po trzech merytorycznych uchwałach

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zapytała mecenasa, czy można głosować nad dwoma różnymi wnioskami?
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Czesław Podkowiak mecenas Urzędu Miasta Szczecinek:

- potwierdził, że można głosować nad dwoma wnioskami.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, że będziemy głosować nad wnioskiem dotyczącym przerwy, kiedy przerwa ma być,

- proponuje głosowanie wniosku Przewodniczącej Małgorzaty Kubiak-Horniatko.

- poprosiła o wypowiedź mecenasa.

Czesław Podkowiak mecenas Urzędu Miasta Szczecinek:

- wyjaśnił, że są to dwa odrębne wnioski i należy je przegłosować.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, że w tej chwili mamy jeden wniosek o przerwę po Raporcie o stanie Miasta; Przewodniczący 

Raszewski wycofał swój wniosek,

- jeśli wniosek przegłosujemy pozytywnie - zarządza przerwę, jeśli negatywnie - kontynuuje obrady,

- przystąpią do głosowania nad wnioskiem,

- na sali obecnych jest 17 radnych.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 1 głosem ..za" i 16 głosami „przeciw1’ zagłosowała nad wnioskiem formalnym

zgłoszonym przez Małgorzatę Kubiak-Horniatko o zarządzenie 10 minutowej przerwy po Raporcie o stanie Miasta

Szczecinek za 2022 rok.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, że kontynuujemy obrady w punkcie 3 porządku sesji, zapytała, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos 

w sprawie Raportu?

- w związku z brakiem chętnych do wypowiedzi, przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Na salę obrad powrócił radny Janusz Rautszko.

Stan obecnych radnych: 18 osób.

Ad.4.

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie postanowiła zarekomendować Radzie Miasta podjęcie 

przedłożonej uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag odnośnie omawianej uchwały, przystąpiła do głosowania.
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W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 14 głosami „za" 14 głosach ..przeciw" podieła uchwałę

Nr LXII/553/2023
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.5.
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu

za 2022 rok

Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rewizyjnej:

- Komisja Rewizyjna jednogłośnie rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 14 głosami „za", przy 1 głosie „wstrzymuiacym sie” i 3 głosach ..przeciw” podieła

uchwałę

Nr 1X11/554/2023
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu

za 2022 rok

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.6.
Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok

Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rewizyjnej:

- Komisja Rewizyjna jednogłośnie rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- nadmieniła, ze RIO pozytywnie zatwierdziła sprawozdanie z wykonania budżetu za 2022 rok,

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 14 głosami ..za”, przy 1 głosie „wstrzymuiacym sie” i 3 głosach ..przeciw” podieła

uchwałę

Nr LXII/555/2023
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały
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Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- podziękował za udzielenie mu absolutorium,

- dodał, że 2022 rok nie był łatwy, wszyscy mogli się o tym przekonać podczas sesji Rady Miasta,

- podziękował opozycji za współpracę, uważa, że część radnych opozycji potraktowała Burmistrza dość surowo 

ze względów politycznych, ale twierdzi, że ogólnie współpraca się układa,

- ma nadzieję, że dalej będzie dochodził z opozycją do realizacji konstruktywnych wniosków, z większym, bądź 

mniejszym zrozumieniem; tego oczekuje w bieżącym roku,

- jeszcze raz wszystkim bardzo podziękował za współpracę, szczególnie współpracownikom, urzędnikom i jego 

zastępcom,

- praca nad Raportem jest wielowątkowa, również Spółki miejskie mają swój udział w Raporcie,

- wspomniany zespół pozwala Burmistrzowi na przedstawienie Raportu radnym i za to wszystkim bardzo 

dziękuje.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała Burmistrzowi,

- ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do realizacji kolejnego punktu obrad.

Salę obrad opuścił radny Marek Bogdanowicz.

Stan obecnych radnych: 17 osób.

Ad.7,

Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały oraz odczytał uzasadnienie,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się" podjęła uchwałę

Nr LXII/556/2023

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński.

Stan obecnych radnych: 16 osób.

Str. 14



Ad.8.

Uchwała w sprawie zmiany wieloletmei prognozy fmansowei Miasta Szczecinek na lata 2023-2035

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:
- przedstawił projekt uchwały,

- omówił projekt oraz załączone objaśnienia,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzvmuiacvch sie” oodieła uchwałę

Nr LXii/557/2023
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2035.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Na salę obrad powrócił radny Marek Ogrodzmski 

Stan obecnych radnych 17 osób

Ad.9.
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy fmansowei Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania

inwestycyineao on ..Dofinansowanie zakupu mammografu dla szpitala w Szczecmku

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:
- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- rekomenduje radnym tę uchwałę,

- ważna jest profilaktyka i badania, ten sprzęt jest dziś niezbędny, mieszkanki Szczecinka powinny wiedzieć, 

ze taki sprzęt znajduje się w szpitalu i jest sprawny, jest to jedna z pilniejszych potrzeb szpitala na dzisiaj,
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- zobowiązał się kiedyś na tej sali, że wychodząc ze spółki Szpital będziemy starali się pomagać szpitalowi 

w miarę potrzeb i współpracować ze Starostwem Powiatowym; Starosta ma prawidłowo zdiagnozowane 

potrzeby szpitala, jedną z pilniejszych jest zakup takiego urządzenia,

- prosi radnych o przychylenie się i podjęcie takiej uchwały; idea jest słuszna.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Porozumienie Samorządowe:

- jest to bardzo ważna uchwała, szczególnie dla mieszkanek Szczecinka,

- podziękowała za wsparcie, mimo, że Miasto nie jest organem prowadzącym Szpital,

- dzięki tej pomocy będzie możliwość zakupu wysokiej klasy mammografu, ten obecny jest zużyty i wymaga 

napraw,

- podziękowała w imieniu wszystkich pań, które będą korzystały z mammografu w ramach profilaktyki.

Wojciech Stypa radny:

- przedmówczyni wyczerpała temat jego wypowiedzi, ale chciał podziękować, że panowie doszli 

do porozumienia, bo stary mammograf był już w opłakanym stanie i trzeba było go wymienić.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska:

- zapytał o kwotę brutto tego zakupu, czy był rozstrzygnięty przetarg, jaki będzie zakres działania na tym 

sprzęcie; czy będą to tylko badania w ramach profilaktyki wczesnego wykrywania nowotworów piersi 

dedykowana dla kobiet w latach 50-69, czy będą mogły korzystać również pacjentki spoza systemu?

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że były brane pod uwagę dwa urządzenia, w zależności od wsparcia samorządu szczecineckiego, 

Starosta zwrócił się również do Lasów Państwowych z prośbą o pomoc; są też środki finansowe Starostwa,

- w kwestii zakresu działania - o tym będą decydowali zamawiający,

- Miasto zadeklarowało pomoc 250 tys. zł, na pewno będzie można potem uzyskać informacje dotyczące 

realizacji tego zadania, bo to są znaczone pieniądze, na chwilę obecną w grę wchodzą urządzenia w kwotach 

od 700 do 900 tys. zł, tak jak powiedział radny Wojciech Stypa, są to bardzo drogie urządzenia; radny 

Ogrodziński, z branży medycznej, też wie, że są to wydatki z górnej półki,

- ma nadzieję, że wspólnie z samorządem i innymi instytucjami uda się wspólnymi siłami sfinalizować zakup 

mammografu.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała o wyłączeniu bądź wyciszeniu telefonów komórkowych,

- przystąpiła do kontynuacji dyskusji.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska:

- zdaje sobie sprawę, że taki sprzęt musi być wysokiej klasy, stąd jego pytanie,
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- uważa, ze jeżeli juz partycypujemy w zakup sprzętu medycznego, aby mógł on służyć wszystkim kobietom 

z całej Polski, me tylko mieszkankom Szczecinka i również dla kobiet spoza systemu NFZ, przy wsparciu 

unijnym pacjentki spoza systemu NFZ me będą mogły skorzystać z tych badań

- uważa, ze warto się nad tym pochylić i w dyskusjach z właścicielem szpitala tę kwestie podnieść, aby uniknąć 

wykluczenia pewnych pacjentek

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze na chwilę obecną me wie, czy jest wsparcie unijne, ale poruszy ten temat w rozmowie ze Starostą,

- uważa za celowe wykorzystywanie w taki sposób tego urządzenia, ważne są tez zasady współpracy 

i określenie tych detali, na pewno poruszy ten temat

Wojciech Stypa radny:

- uważa, ze szpital zrobi wszystko, aby największe grono kobiet mogło korzystać z mammografu

Marcin Kaszewski Przewodniczący Klubu Radnych Platforma.Nowoczesna:

- stwierdził, ze wszyscy są zgodni, aby pomagać, ma nadzieję, ze tak tez będzie w przyszłości,

- współfinansujemy zadania, które me są zadaniami własnymi gminy, np pomoc dla Szpitala, czy Straży 

Pożarnej,

- podkreślił, ze gdyby me radni Platformy Obywatelskiej, to tej uchwały by dzisiaj me było, ponieważ na ostatniej 

sesji w budżecie zabezpieczaliśmy środki na mammograf i wielu radnych zabierających dzisiaj głos, 

wstrzymało się wówczas od głosu,

- poprosił, aby zwracać uwagę w szczególności na zmiany dokonywane w budżecie, gdyby radni PO wówczas 

wstrzymali się od głosu, dzisiaj tej bardzo ważnej uchwały by me było,

- ma nadzieję, ze wszyscy radni zagłosują jednomyślnie

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Porozumienie Samorządowe:

- odniosła się do wypowiedzi przedmówcy, uchwały zbiorcze, jaką była poprzednia uchwała, mają to do siebie, 

ze są dobre rzeczy, ale tez takie, których me każdy radny chce poprzeć,

- dużo zmian finansowych jest wrzucanych do „jednego worka”, me wszystkie zmiany popieramy, stąd 

zastosowanie przycisku „wstrzymanie się” od głosu

Marcin Kaszewski Przewodniczący Klubu Radnych Platforma.Nowoczesna:

- me zgadza się ze stanowiskiem przedmówczyni, prosi Przewodniczącą o wskazanie, która zmiana była dla 

mej kontrowersyjna

Andrzej Grobelny radny:

- uważa, ze pieniądze wydane na zdrowie, to są najlepiej wydane pieniądze, me należy przypisywać 

im politycznej barwy,
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- powinniśmy dopilnować, aby mammograf był z najwyższej półki, bo wszystkie panie zasługują na sprzęt 

najlepszej jakości; zaapelował do pań, aby się badały, bo to kluczowa rzecz,

- im więcej sprzętu, tym będzie łatwiej; chorób jest więcej, nowotwory są straszne.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ma nadzieję, że wszyscy popierają apel radnego Andrzeja Grobelnego o profilaktykę,

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za" podjęła uchwałę

Nr LXII/558/2023

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Dofinansowanie zakupu mammografu dla szpitala w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.10.

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę

Nr LXII/559/2023

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.11.

Uchwała w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek prawa własności nieruchomości.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.
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Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:
- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami ..za” podieła uchwałę

Nr l_XII/560/2023
w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek prawa własności nieruchomości. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.12.
Uchwała w sprawie ustaiema zasad i trybu sorzedazy lokali mieszkainych oddanych w naiem stanowiących własność

Miasta Szczecinek oraz udzielania bonifikat

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:
- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,
- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:
- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXII/561/2023
w sprawie ustalenia zasad i trybu sprzedaży lokali mieszkalnych oddanych w najem stanowiących własność

Miasta Szczecinek oraz udzielania bonifikat.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Salę obrad opuściła radna Ewa Ogrodzińska 

Stan obecnych radnych 16 osób
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Ad.13.

Uchwała w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie

zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Szczecinek.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za”, podjęła uchwałę

Nr LXII/562/2023

w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.14.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Cieślaka1'

w Szczecinku.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- oddała głos Burmistrzowi, który zgłosi autopoprawkę do projektu uchwały.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie w podstawie prawnej dotychczasowego zapisu; w związku 

z ogłoszeniem tekstu jednolitego ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, wprowadza się 

zapis w podstawie prawnej: (Dz.U. z 2023 r. poz. 977),

- wyjaśnił, że jest to techniczna autopoprawka, ale wymaga ona takiej procedury.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podieła uchwałę

Nr 1X11/563/2023
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Cieślaka”

w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.15.

Informacia Przewodmczacei Rady Miasta

Uwag me zgłoszono

Ad.16.

Informacie Przewodniczących Komisu o działalności Komisu me obietei tematyka sesn

Uwag me zgłoszono

Ad.17.
Informacia z działalności Burmistrza Miasta

Uwag me zgłoszono

Ad.18.

Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

Andrzej Grobelny radny:

- z Raportu wynika, ze mamy 32 pomniki przyrody, warto byłoby się tym pochwalić i umieścić na strome, czy 

aplikacji, aby mocje pozwiedzać,

- zapytał, czy aplikacja do wypożyczenia rowerów została juz naprawiona'?

- oświetlenie w parku w sezonie jesień/zima/wiosna było gaszone o godz 22 00, proponuje, aby w sezonie 

letnim oświetlenie działało do godz 24 00

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze w parku są zamontowane zegary astronomiczne, które za pośrednictwem czujek sterują 

oświetleniem, zgadza się z radnym, wchodzimy w sezon letni i będziemy reagowali, zapadły juz decyzje 

w sprawie oświetlenia parku,

- w kwestii rowerów i aplikacji, na sesji była zgłaszana zmiana dotycząca poprawy tego systemu, 

na nowoczesny dotykowy system wypożyczania rowerów,
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- w kwestii pomników przyrody, przedyskutuje sprawę z Panią Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, 

uważa, że należy się tym pochwalić i to podkreślić,

- podziękował radnemu za uwagi.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- wyjaśniła, że pojawił się problem techniczny rzutnika, ale transmisja sesji nadal idzie,

- będzie informowała każdego radnego, że jego mikrofon jest włączony.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska:

- z uwagi na to, że Szczecinek jest miastem turystycznym, prosi o możliwość rozważenia wydania, 

czy udostępnienia audiobooków w języku polskim, angielskim i niemieckim, które można byłoby wypożyczyć, 

żeby zrobić wycieczkę po Szczecinku i atrakcyjnych miejscach, może współpraca Muzeum Regionalnego, 

SZLOT-u i SAPiK-u zaowocuje takim projektem w przyszłości.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- przyjął to do wiadomości, na sali znajdują się osoby, które przysłuchują się temu wnioskowi; ma nadzieję, 

że wspólnie do takiego optymalnego projektu dojdziemy.

Paweł Rybak radny:

- kilka sesji temu zgłaszał uwagę a propos stworzenia regulaminu słupów ogłoszeniowych, czy coś się ruszyło 

w tej sprawie.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- miał znak od Dyrektora OSIR-u, że cos się zmieniło, nie zna szczegółów; Dyrektor będzie mógł udzielić 

radnemu takich informacji.

Jerzy Dudź radny:

- pochwalił Pana Doktora za doskonały pomysł, jednak chciałby, aby był to program dostępny dla wszystkich, 

dla turystów, którzy przyjeżdżają do Szczecinka, aby mieli możliwość wejścia w program, aby zobaczyć 

co w Szczecinku jest ciekawego.

Andrzej Grobelny radny:

- również pochwala ten pomysł; czy mamy teraz jakąś aplikację o Szczecinku?

- dodał, że kiedyś była taka aplikacja „Aktywne Pomorze”, czy planujemy coś takiego zrobić?

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- były rozmowy i rozpatrywano zakresy takich aplikacji, aby były tam podczepione charakterystyczne punkty 

miasta i wydarzenia miejskie i informacje o komunikacji miejskiej,
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- rozpiętość cenowa była różna, widzi, że wiele osób jest za takim rozwiązaniem, więc dynamicznie podejdzie 

do tego tematu; konkrety się pojawią niebawem; pomyśli o zakresach, możliwościach finansowych 

i o dystrybucji.

Ad.19.

Wnioski i oświadczenia radnych.

Nie złożono wniosków i oświadczeń.

Ad.20.

Zakończenie sesji.
Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła Przewodniczących bądź przedstawicieli klubów o pozostanie na chwilę na sali obrad,

- przypomniała, że kolejnym terminem sesji zwyczajnej jest 22 czerwca br.,

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad i zakończyła LXII sesję Rady Miasta.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 10:45

Na tym protokół zakończono.

Prętolłbłowała Przewodnicząca Rady Miasta
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